
Verslag bestuursvergadering Piers’ Stee     19 juli 2018 16.00 uur  
 

1. Opening  

 

Aanwezig: Dirk, Gerrit, Willem, Tytsje en Rob Stol. We beginnen met punt 4 en 5 en daarna volgt de rest 

van de agenda.  

Opmerking Tytsje: Bareld heeft alleen nog emailadres facturering@piersstee.nl. Dat is ook gekoppeld aan 

info@piersstee.nl, dus die mails ontvangt Bareld ook, maar niet meer die van bestuur@piersstee.nl. 

Tytsje heeft nu het penningmeester-emailadres. 

  

2. Ingekomen / uitgegane stukken  

 

 

 

 

 

 

 

3. Mededelingen en verslagen (punten uit de afsprakenlijst) 

 20180604 verslag bestuursvergadering 

De meeste van de afspraken zijn afgehandeld.  

 20180608 verslag overleg bestuur en Joke Hoftijser  

Er is inspectie geweest van de GGD, Yvonne vd Kamp. Het wachten is nu op het rapport van de GGD. Dat 

wordt naar Sylvia gestuurd waarschijnlijk, maar waarschijnlijk krijgen wij wel een CC. De inspecteur vond 

het een prettig gesprek en was blij met de reactie van Willem. Ze zegt: Sylvia moet zich niet druk maken. 

Willem: Sylvia is bezig met uitbreiden. De kinderopvang van Achlum sluit bij haar aan, evenals 

buitenschoolse opvang.  

Het voorstel is dat ze 100 euro per maand extra betaalt als ze de Veemanseal gebruikt. De GGD-inspecteur 

heeft de ruimte al gezien en is akkoort. Het gaat om 5 dagen van ca. 14.00-16.00 uur. Dit moet wel op 

schrift voordat het gaat gebeuren. En dan bv voor een periode tot 1 januari en daarna verhogen naar rato 

van het aantal kinderen, net als het contract nu. Wellicht moet er eerst een regeling getroffen worden voor 

de dagen die het betreft. 

 20180711 verslag overleg aanvraag onderhoudssubsidie 
  
4. Bestuur  

 a. Voorbereiding gesprek met Dorpsbelang 24 juli over samenwerking in het dorp  

Dirk: We willen een dialoog starten. Wat is goed voor het dorp? Wat kan het MFC dan betekenen? Het gaat 

om de beeldvorming, die moet positief zijn. En we willen praten over hoe we het doen met de 

bestuurskrachten in het dorp. En we willen de rechtspositie veranderen om de schuldenlast te verkleinen. 

Rob: En het is goed om te beseffen dat we deels het beleid van dorpsbelang uitvoeren. Als die erkenning er 

is, dan verandert er ook iets in ‘wat betekent dit bestuurlijk’? Vaak wordt het bestuur van het dorpshuis 

voorgedragen door dorpsbelang. En we kunnen vragen: doen jullie nog dingen waar wij niet van op de 

hoogte zijn? We kunnen ook het beleidsplan meebrengen (Tytsje maakt 6 kopieën). Volgend jaar november 

zijn we allemaal 4 jaar bestuurslid. Financiëel: we redden het goed de voorbije jaren, alleen we lossen niet 

af. En we kunnen melden dat de sporthal zorg baart, daar heeft dorpsbelang ook een taak in. Eigenlijk, zegt 

Rob, zou het dorpshuis onder dorpsbelang moeten vallen. Na de vakantie kan er een vervolg kop het 

gesprek komen. Daar wil Rob wel in meedenken.  

 b. Nieuwe secretaris + nieuwe administrateur (voor als Bareld stopt) 

Nieuwe secretaris: Sjoukje doet het niet. Het A4-bericht heeft geen reacties opgeleverd. Dirk en Tytsje 

maken een afspraak met Sonja: maandag om 19.30 uur.  

Met een nieuwe administrateur wachten we tot Tytsje meer is ingewerkt als penningmeester. We zetten 

wel de voelsprieten uit. 

 

 



5. Financiën ( > commissie financiën) 

 a. Realisatie 2
e
 kwartaal 2018 

Rob loopt met ons de realisatie na. De inkomsten gaan goed. Bij de uitgaven vragen vaste lasten en 

onderhoud en onvoorzien aandacht. De kostenplaatsen moetn nog beter gerubriceerd. Er zijn meer kosten 

gemaakt dan gepland. We moeten nu geen niet direct nodige dingen uitvoeren, wachten op de subsidiepot. 

Eventueel wachten met de factuur. We gaan wel door met het schrijven van uren. Tytsje meldt aan Bareld: 

geen inkopen zonder overleg.  

In de balans zijn ook een paar onduidelijke posten, Rob en Tytsje gaan daarover nog in gesprek met Bareld.  

Compliment: het is 19 juli en we hebben de halfjaarcijfers al.  

 b. Belasting / BTW - vereenvoudiging administratie 

Tytsje is nog niet verder gekomen met de belastingtelefoon mbt BTW over de inkoop. Voorstel: Tytsje 

vraagt Doarpswurk. Rob wil assisteren. 

 c. Werkt het delegeren facturering: verhuur/Willem, onderhoud/Gerrit, inkoop/Jellie-Willie? 

Verhuur en onderhoud loopt. Tytsje neemt nog contact op met Willie en Jellie en kan dan gelijk ook 

bespreken dat Bareld geen inkopen meer doet. 

  

6. Aktiviteiten en verhuur ( > commissie profilering (Wap en Website) 

 a. Contract Sylvia en vrijwilligersovereenkomst Mieke (vakantievervanging/VOG/vergoeding/GGD) 

Willem en Tytsje hebben een gesprek gehad met Mieke. Ze is akkoord dat Sylvia de vervanging doet. Tytsje heeft 

Marloes gemeld dat Sylvia vervanger is. Met Mieke was afgesproken dat zij en Sylvia zouden overleggen over de 

vergoeding. Sylvia beklaagde zich bij Tytsje over de traagheid van het bestuur en de laffe houding. Dirks spreekt 

Sylvia daar op aan. Daarna organiseren Willem en Tytsje een overleg met Mieke en Sylvia. Als het punt van de 

vergoeding geregeld is zijn de afspraken rond en kan het contract van Sylvia getekend worden. 

 b. Merke: pakketjes munten, bonnetjes passe partout, armbandjes, rooster aanwezigheid. 

De bandjes heeft Gerrit nog niet gevonden. Gerrit vraagt Bareld.  

Tytsje doet vrijdag, Gerrit doet zaterdag en Willem zondag. Gerrit vraagt aan Jan Goslinga voor het 

schoonmaken van de toiletten. Gerrit controleert de toiletten / handdoeken / wc-papier. 

 c. Viering 10-jarig bestaan?  

We kunnen dit eventueel met de WAP overleggen. Iets voor de seizoensopening? 

 

7. Onderhoud en beheer ( > commissie uitstraling) 

 a. Uitwerking onderhoudsplan/verduurzaming + aanvraag onderhoudssubsidie (vergadering 16/10) 

In het verslag staat hoe het verder gaat.  

 b. Loopt het goed met de urenregistratie?  Zie boven. 

 c. Hoe is het met de cie uitstraling? 

Sinds april is er geen bijeenkomst geweest. Het is nu zomerstop. 

  

8. Rondvraag en datum volgende bestuursvergadering: 6 september 16.00 uur 

Willem heeft zoals afgesproken Sjors Palsma 100 euro per jaar aangeboden voor de maaimachinebenzine 

en 7.50 vergoeding per keer. Sjors was daar blij mee.  

 
9. Sluiting 
 

Afsprakenlijst 19 juli 2018 
Nr Wat Wie Wanneer 

026 Nader onderzoek up to date HACCP papieren bestuur  

069 Beschikking btw bouwperiode + mail naar inspecteur Bareld, Dirk  

012 Opdracht schrijven voor commissie organisatie en financiële commissie Tytsje  

033 Contact met belastingdienst en Doarpswurk over mogelijkheden mbt BTW Tytsje + evt Rob  

037 Kopiëren beleidsplan voor Dorpsbelang Tytsje  

038 Contact met Jellie/Willie over delegatie facturering + Bareld: geen inkopen doen Tytsje  

039 Bedankje aan Bareld voor de snelle halfjaarcijfers Dirk  

040 Jan Goslinga vragen WC’s schoonmaken bij de Merke Gerrit  

041  Tytsje vrijdag, Gerrit zaterdag, Willem zondag kas afromen tijdens de Merke   

042 zakjes munten en passe partout bonnetjes maken voor de merk / en bandjes bestuur  

 


